
propostes, es tenien presents els més diversos suggeriments i es 
donaven facilitats i suport a tota mena d'iniciatives. Amb aires 
d'entusiasme I optimisme el nombre de socis anava augmentant i es 
formaven les primeres seccions. Va ser quan hom es va adonar que el 
que havia començat com una "penya d'amics" havia pres un important 
increment i que calia preveure una nova concepció de cara a 
l'esdevenidor. Així al mes de desembre de 1968 tenia lloc una reunió 
extraordinària amb dos punts preferencials: 1) Amb vista a donar 
cabuda en el Club a distintes especialitats esportives, culturals i 
recreatives, que ja s'hi havien format o podien acollir-s'hi; canviar el 
nom de l'Entitat que passarria a anomenar-se CENTRE ESPORTIU i 
RECREATIU. 2) Reestucturació de la Junta, que va quedar formada per: 
Pere Solés i Andreu (president), Josep Callol i Casadellà (vice-president), 
Josep Galceran i Artigas (secretari), Rafael Bataller i Ferrés (vice-
secretario Albert Puig i Guerra (tresorer), Josep Vilabrú i Ballester 
(comptador) i, com a vocals, els representants de les diferents seccions. 
Les dues propostes foren ben acollides. En conseqüència es procedí 
seguidament a escarregar unes normes de règim interior, adaptables 
i renovables segons el tarannà que adoptés la Societat, alhora que la 
urgent elaboració d'uns estatuts socials, els quals, aprovats en una re-
unió feta el 27 de febrer de 1969 i presentats l'endemà a la Delegació 
Nacional d'Educació Física, degudament legalitzats, foren inscrits en el 
Registre Nacional de Clubs i Societats Esportives el dia 9 de novembre 
de 1971. 

A les reunions setmanals, una vegada tractats els punts de l'ordre del 
dia, sempre sortia el tema del local. La il·lusió no defallia. Les 
preferències es decantaven per un terreny que si be no es trobés dins 
la població, tampoc fos allunyat del nucli urbà. Quan es tenia algun 
antecedent s'exposava, es feia una valoració sospesant ne avantatges 
i inconvenients, a l'expectativa que es presentés l'ocasió de trobar-ne 
un que aplegués tan delirants pretensions. Quan es va deduir que 
n'havia sortit un que semblava reunir les condicions adients, es va 
disposar de convocar imminentment una reunió. Era M 1 de gener de 
1970 quan s'anunciava als socis la possibilitat d'adquirir un terreny de 
400 m2 totalment edificables fins a una alçada de tres plantes, a la Ron-
da del Pedró, concretament a "l'era d'en Puig". Es feia imprescindible la 
col·laboració econòmica de tots els associats i de tots els escalencs 
que volguessin adherir-s'hi. En principi es va assignar una aportació 
de TRES MIL PESSETES per família, amb les màximes facilitats de 
pagament; s'establí un termini per fer un tempteig a fi de saber amb 
quin import es podia comptar per si era convenient tirar endavant o 
desentendre's de l'operació. Fórem poquíssims els que vàrem 
correspondre durant el període fixat i aquest projecte se n'anà en orris, 
com també alguna altra oferta que tampoc va prosperar. De tota ma-
nera l'optimisme persistia, i sense defallir ni perdre l'esperança, s'anava 
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